
Z á p i s n i c a     
 

zo zasadnutia VMČ č. 5 Nitra – Diely, Kynek, Mlynárce, Párovské Háje             
konaného   13.03.2025, o 16,00 h, Na Hôrke 30 

 

       ___________________________________________________________________________       
 

Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Došlá pošta a jej vybavenie  
3. Prijatie hosťa – Odbor školstva (ref, pre MŠ a MDJ) 
4. Odpovede a pripomienky 
5. Rôzne a požiadavky VMČ 

 
 

Na zasadnutí sa zúčastnilo 9 členov /priložená prezenčná listina s vlastnoručnými 
podpismi/: 

 

Prítomní: 5 - Ladislav Turba, doc. PhDr. Katarína Welnitzová, PhD., Ing. Jarmila 
Králová, PhD., doc. PaedDr. Pavol Horička, PhD., RNDr. Hilda Kramáreková, PhD.,   
Ing. Jozef Bisták, Ing. Ľubomír Moravčík, Ing. Ľuboš Kriššák, Mgr. Viktor Moravec, 

Neprítomní ospravedlnení: 0  

Zasadnutie výboru mestskej časti č.5 bolo uznášaniaschopné. 

 
1.Otvorenie:   
Zasadnutie zahájil predseda VMČ 5  - Ladislav Turba. Oboznámil všetkých prítomných 
s programom zasadnutia, ktorý bol prítomnými odsúhlasený s tým, že bol doplnený bod 
3. Prijatie hosťa – Odbor školstva (ref, pre MŠ a MDJ) 
 
2. Došlá pošta : 

Bod. č.9  – Kristína Žáčiková, podnet vo veci cesty Na dolinu a otvorenia parku na 
Kyneku 
VMČ uvedené prerokovalo a prijalo nasledovné uznesenia. 

A. Cesta ulica Na dolinu. 
V súčasnosti na mestskom úrade momentálne pracujeme na viacerých 
investičných projektoch, ktoré si vyžadujú odbornú prípravu a koordináciu. 
Projekt 'Na Dolinu' už má spracované úvodné podklady, pričom rieši aj ulicu 
Hájska. Vzhľadom na to, že kapacity úradu sú rozdelené medzi viaceré dôležité 
projekty, ďalšie kroky budeme riešiť hneď, ako to bude možné. 

B. Cesta ulica Na dolinu. 
Park na Kyneku je pamiatkovo chránený a nie je majetkom mesta. K procesu 
sprístupnenia parku pre verejenosťvedie dlhá cesta. Odbor životného prostredia 
v spolupráci s odborom amjetku plánuje v budúcnosti súčinnosť v prípade, že 



nastanú okolnosti, ktoré by zmenili momentálnu situáciu. (tlmočené stanovisko 
Odboru životného prostredia) 
 

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
 

Bod. č.10  – Petícia občanov ul. Pod Orešinou, vyjadrenie nesúhlasu so sprejazdnením 
ulice Pod Orešinou. Petícia podpísaná 37 občanmi. 
VMČ uvedené prerokovalo a prijalo nasledovné uznesenia. 

VMČ berie petíciu na vedomie a žiada Odbor dopravy MsÚ o osadenie zábran na 
ulici Pod Orešinou, ktorá je vyznačená ako slepá cesta tak, aby bola ulica 
neprejazdná v križovatke s ul. Pod Hájom. 
 

ZA:  8                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
 

Bod. č.11  – Žiadosť referátu projektového riadenia MsÚ o stanovisko k rozšíreniu 
pripravovanej projektovej dokumentácii „Zastávka Kmeťova - Hornostavská“ 
o schodisko vedúce od zastávky na ul. Hornostavská. Odhadované zvýšené náklady na PD 
sú 1 000€ + DPH a na realizáciu 24 500€+DPH. 
VMČ uvedené prerokovalo a prijalo nasledovné uznesenia. 

VMČ odporúča zahrnúť do PD aj uvedené schodisko 
 

ZA:  9                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
 

Bod. č.12  – Podnet p.Ševčíkovej na sprístupnenie futbalového ihriska na Kyneku 
VMČ uvedené prerokovalo a prijalo nasledovné uznesenia. 

VMČ odkomunikuje so Službytom ktorému ihrisko patrí, aby bolo ihrisko 
sprístupnené v časoch tréningov pre verejnosť za účelom umožnenia behania 
okolo ihriska za zábradlím. Za VMČ bude so Službytom komunikovať spoločne p. 
Turba a p. Welnitzová. 
 

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
 

Bod. č.13  – Podnet p. Horvátha, ul. Partizánska o geologický posudok, ohľadne značného 
posunu pôdy na ul. Partizánska, Kmeťova, Beethovenova pod ZŠ Beethovenova, kde za 
posledný rok sú viditeľné posuny chodníkov, praskliny na dome, klesania, vytváranie 
jám.  
VMČ uvedené prerokovalo a prijalo nasledovné uznesenia. 

VMČ odporúča uvedený podnet postúpiť na riešenie kancelárii prednostu MsÚ. 
 

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
 

 

 

 



Bod. č.14  – Žiadosť Odboru majetku o vyjadrenie k umiestneniu balíkoboxov na ul. 
Dunajská pri pohostinstve vedľa potravín Nitrazdroj, na ul Murániho v zelenej časti na 
konci parkoviska a na ul. Murániho v zeleni medzi domami Murániho 9 a 11.  
VMČ uvedené prerokovalo a prijalo nasledovné uznesenia. 

VMČ nesúhlasí s umiestnením balíkomatov na uvedených miestach. 
 

ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
 

3. Prijatie hosťa – Odbor školstva (ref, pre MŠ a MDJ) 

Pani Mickievičová predstavila zmenu vo veci administratívnej právnej subjektivity 
materských skôl. Materská škola Zvolenská bude zaradené do spoločnej pôsobnosti MŠ 
Alexyho, kde bude patriť MŠ Alexyho, Bazobského a Zvolenská. 
VMČ uvedené prerokovalo a prijalo nasledovné uznesenia. 

VMČ berie uvedenú informáciu na vedomie.. 
 

4. Odpovede: 

O-27/2025 Odpoveď Odboru investičnej výstavy a rozvoja ; Vybudovanie chodníka na 
Lukov dvor. Je potrebné predložiť rámcové zdôvodnenie projektu a vyčleniť finančné 
prostredky mestským zastupiteľstvom   
VMČ berie uvedené na vedomie a zabezpečí prostredníctvom sekretára VMČ 
vypracovanie rámcového zdvôvodnenia projektu. 
ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
 
O-22/2025 Odpoveď Strediska mestských služieb ; Presunutie malej smetnej nádoby pri 
autobusovom prístrešku na otočke autobusov Na Hôrke na začiatok prístrešku.   
Smetná nádoba bola podľa vyjadrenia Strediska mestských služieb presunutá. Podľa 
našich zistení, však nádoba je zase na zlom mieste.  
VMČ žiada opätovne o presun malej smetnej nádoby zo strany SMS a následne aj 
o informovaní NKS, aby nádobu pri vývoze nepremiestňovali, ale nechali ju v novej 
polohe. 
ZA:  7                                        PROTI: 0                       ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
 

 

 

5. Rôzne a požiadavky VMČ : 
P-19/2025 Dňa 22.03.2025 sa o 14,00h uskutoční v KD Párovské Háje výstava kraslíc 

P-20/2025 Dňa 14.03.2025 sa o 13,00h uskutoční v matici slovenskej výročná schôdza JDS 
Diely - Kynek 

P-21/2025 SMS Pre blokové čistenie ulíc odporúčame ulice DUNAJSKÁ, ZVOLENKSÁ, 
NA HÔRKE  

P-22/2025 Kancelária primátora žiadame o zabezpečenie očistenia tabule VMČ na ul. 
Murániho pri kaplnke. Je posprejovaná (kontakt p. Kramareková) 



P-23/2025 ÚHA žiadame o vytvorenie nových parkovacích miest po zrušení stajiska 
odpadových nádob (kontakt. P. Kramareková) 

P-24/2025 ZŠ NA HÔRKE žiadame o zabezpečenie opravy pletiva na oplotení ZŠ 
(kontakt p. Kramareková) 

P-25/2025 OM žiadame o informáciu, za akých podmienok by bolo možné využiť priestor 
pri ZŠ Na Hôrke (pôvodné baseballové ihrisko) na výstavbu futbalového ihriska s umelou 
trávou. O výstavbu má záujem súkromný investor. (prenájom pozemku, výpožička 
a pod.) Kontakt p. Moravčík 

P-26/2025 Informácia správcu miestnych ciest : Pôvodne plánované stretnutie v MČ 
Mlynárce na 14.03.2025, za účelom kontroly ciest po rozkopávkach na uliciach Chotárna, 
Dubíková, Štúrova, telgártska, Remeselnícka a Bolečkova sa prekladá. O novom termíne 
nás bude informovať Stredisko mestských služieb.  

 

 
 
 

 

 
 
 
 
 

Ďalšie zasadnutie VMČ č. 5 sa uskutoční  dňa  10.04.2025 o 16:00  
Na Hôrke 30, Nitra. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal:  Milan Bartoš 
17.03.2025 
 

  Ladislav Turba 

                                                                                                        predseda VMČ č. 5          
                                                                                 Nitra-Diely, Kynek, Mlynárce, Párovské Háje 

 


